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شنبهسامانهبارشیواردکشورمیشود
رئیــس مرکز ملی پیش بینی و مخاطرات وضع هــوا از  تداوم آلودگی هوا در 
شهرهای صنعتی طی امروز و ورود سامانه بارشی به کشور از شنبه )۱۸ آذرماه( 

خبر داد.
صادق ضیاییان در گفت و گو با ایســنا درباره شرایط جوی کشور اظهار کرد: 
طی امروز آلودگی هوا در شهرهای صنعتی و پر جمعیت ادامه خواهد داشت و در 
برخی نقاط شمال غرب، غرب، دامنه های جنوبی البرز مرکزی و خراسان شمالی 

بارش پراکنده، رعد و برق و وزش باد پیش بینی می شود.
وی ادامه داد: انتظار می رود از ظهر امروز به سبب وزش باد از غلظت آلودگی 
هوا در کشور کاسته شود و جمعه )۱۷ آذر( بارش با شدت بیشتری در استان های 
ســاحلی خزر رخ خواهد داد. رئیس مرکز ملی پیش بینی و مخاطرات وضع هوا 
افزود: شنبه )۱۸ آذر( با نفوذ سامانه بارشی فعال به کشور در استان های واقع در 
شمال غرب، برخی نقاط غرب استان های واقع در دامنه های زاگرس مرکزی و در 
گیلان، غرب مازندران، قزوین، البرز و شمال استان تهران بارش باران رعد و برق، 
وزش باد شدید موقت، در برخی نقاط گردوخاک و در نقاط کوهستانی و سردسیر 

بارش برف پیش بینی می شود.

پرداختکمکهزینهخریدعینک
به۴هزارکودکمبتلابهتنبلیچشم

به همت بنیاد ۱۵ خرداد ســتاد اجرایی فرمــان امام )ره( کمک هزینه خرید 
عینک به بیش از ۴ هزار کودک پرداخت شد.

علی پزشــکی، مدیر سلامت بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان امام )ره( با 
اشاره به پرداخت کمک هزینه خرید عینک به کودکان مبتلا به تنبلی چشم گفت: 
از ابتدای اجرای طرح ملی غربالگری تنبلی چشــم در سراسر کشور در زمستان 
سال گذشــته تاکنون کمک هزینه خرید عینک به حساب سرپرستان ۴ هزار و 

۱۰۰ کودک واریز شده است.
پزشــکی تاکید کرد: طرح ملی غربالگری تنبلی چشــم در سراســر کشور 
با مشــارکت بنیاد ۱۵ خرداد ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و سازمان 
بهزیستی اجرا می شود و ۵ میلیون کودک زیر ۶ سال سراسر کشور جامعه هدف 

این طرح به شمار می روند.
مدیر ســلامت بنیاد ۱۵ خرداد ادامه داد: تا بــه امروز با برگزاری پویش های 
استانی با همکاری ادارات کل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و ادارات کل 
سازمان بهزیستی استان ها ۴ هزار و ۱۰۰ کمک هزینه خرید عینک به سرپرستان 

کودکان مبتلا به تنبلی چشم اهدا شده است.
وی تصریح کرد: بنیاد ۱۵ خرداد پس از غربالگری چشم کودکان زیر ۶ سال، 
از ۱۴ هــزار کودک نیازمند مبتلا به تنبلی چشــم با اهدای کمک هزینه خرید 
عینک حمایت می کند. به گفته مدیر سلامت بنیاد ۱۵ خرداد، تاکنون بیشترین 
حمایت ها از کودکان ساکن استان های آذربایجان شرقی، لرستان، فارس، خراسان 

جنوبی و خوزستان صورت گرفته است.

هواشناسی

خانواده

یک کنشگر محیط زیست درخصوص قطع 
انبوهــی از درختان پــارک جنگلی چیتگر به 
خبرآنلایــن می گوید: »این منطقــه از لحاظ 
اقلیمی، برای کاشت درخت کاج مناسب نبوده 
و نیســت. از زمان احداث این پارک، ۶۰ سال 
پیش، این اشتباه از سوی سازمان منابع طبیعی 
یا شهرداری وقت صورت گرفت، تا به امروز هم 
ادامه یافت و این درختــان را در معرض انواع 
آسیب ها و آفات قرار داد. چاره ای جز این نیست 
که درختان آسیب دیده قطع یا سوزانده شوند تا 

آفت گسترش پیدا نکند.«
به گــزارش خبرآنلایــن، در میــان اخبار 
محیط زیستی، پدیده »قطع درختان« همواره 
مورد توجه و دغدغه اقشــار مختلف، از جمله 
حامیان محیط زیست و حتی شهروندان عادی 
بوده و هســت. همانطور که مرداد ماه ســال 
جاری، ماجــرای قطع درختان خیابان ولیعصر 
تهران خبرساز شد و در پی آن، معاون خدمات 
شــهری شــهرداری منطقه یک اعــلام کرد: 
»حسب دستور سازمان بوســتان ها مقرر شد 
که درختان خشکیده، از سطح شهر جمع آوری 
شــوند تا با آغاز فصل پاییز و معتدل شدن هوا 
کاشــت مجدد و جوان ســازی درختان انجام 

شود.«
در موردی دیگر، قطــع ۴ اصله درخت در 
خیابــان ایتالیای تهران، طی ماه گذشــته، در 

شبکه های اجتماعی مطرح شد و واکنش های 
متعددی در پی داشت؛ تا در نهایت شهرداری 
تهران مدعی شــد که ایــن درختان، نه قطع، 
که »ســربرداری« شــده اند تا خطری متوجه 
رهگذران و خودروهای پارک شــده در حاشیه 
خیابان نشــود. هرچند این ادعا ســاکنان این 

منطقه را قانع نکرد.
طبق اخباری که اخیــراً در فضای مجازی 
منتشر شده، گویا این بار ضربات سخت تبر بر 
پیکر درختان پارک جنگلی چیتگر تهران فرود 
آمده است. به گفته بازدیدکنندگان و ساکنان 
این منطقه، شمار زیادی از درختان این پارک 
به تازگی بریده شده اند. آنها می گویند درختان 
قطع شــده، ســالم، زنده و بی آفت بوده اند؛ اما 
اطلاعیه نصب شــده در ورودی پارک حاکی از 
این اســت که درختان را به  علت حمله  آفات 

قطع می کنند.
مهــدی بابایــی، از اعضــای کمیســیون 
محیط زیست و شورای شهر تهران، در گفت وگو 
بــا خبرآنلاین، ضمــن واکنش بــه این خبر 
می گوید: »موضوع قطع درختان پارک جنگلی 
چیتگر مربوط به یک ماه پیش اســت که طی 
این جریان، مجوز قطــع ۸۰۰ اصله درخت با 

تأییدیه سازمان منابع طبیعی صادر شد.«
او با تکیه بر توضیحات دبیر کمیسیون ماده 
۷ شهرداری فضای سبز و استعلام از مسئولان 

منطقه ۲۲ تهران، علت ایــن رویداد را حمله 
نوعی آفت به نام »سوسک پوستخوار« به پارک 
جنگلی چیتگر بیان می کند و می گوید: »مجوز 
قطــع درخت تنها در صورتی صادر می شــود 
که درخت خشــکیده یا آفت زده باشد و قطع 
درختان زنده و سالم خلاف قوانین است. طبق 
گفته کارشناســان و بررســی های انجام شده، 
درختان قطع شــده در پارک چیتگر نیز به طور 

کامل آسیب دیده بودند.«
عبــاس محمــدی، مدیر انجمــن دیدبان 
کوهستان و کنشــگر محیط زیست، در همین 
راســتا به خبرآنلاین می گوید: »درختان کاج 
پــارک جنگلی چیتگــر از حدود پنج ســال 
پیش، مورد هجوم نوعی آفت به نام »سوسک 
پوستخوار« قرار گرفته اند. درختان تنومندی در 
این پارک وجود دارند که سرپا و ایستاده خشک 
می شــوند، زیرا با وجود این آفات، پوست تنه 
درخت به شدت آسیب می بیند و راه تنفس آن 
بسته می شود. در این شرایط چاره ای نیست جز 
اینکه درختِ آسیب دیده، قطع یا سوزانده شود 

تا آفت گسترش پیدا نکند.«
این حشــرات معمولاً به درختان ضعیف و 
در حال زوال حمله می کنند و با تغذیه از آوند 
آبکش به دلیل ایجاد اختلال در جریان شــیره 

نباتی سبب از بین رفتن درختان می شوند.
محــدوده چیتگر از لحــاظ اقلیمی، گرم و 

خشک است و درختان کاجی که در آن کاشته 
شــده اند، دارای طبع ســرد و مرطوب هستند 
و در اقلیــم مدیترانه ای زیســت بهتری دارند. 
محمدی در این بــاره می گوید: »این منطقه از 
لحاظ اقلیمی، برای کاشت درخت کاج »الِدار« 
معــروف به کاج تهران یا کاج ایرانی مناســب 

نبوده و نیست.
از زمان احداث این پارک، ۶۰ ســال پیش، 
این اشتباه از سوی ســازمان منابع طبیعی یا 
شــهرداری وقت صورت گرفت، تا به امروز هم 
ادامه یافت و به جای استفاده از گونه های بومی 
یا درختان متنوع، به طور یکنواخت درخت کاج 

و اقاقیا در این بوستان کاشته شد.«
اصرار بر کاشت گونه های متنوع به این علت 
است که طبیعت به طور فطری، به تنوع تمایل 
دارد؛ اگر بافت گیاهــی و درختی یک جنگل 
متنوع باشــد، آفت نمی تواند به طور گســترده 
طغیان کند و ســلامت زیســتی گیاهان را به 

خطر بیندازد.
محمدی با اشاره به یکنواختی بافت درختان 
و نبود تنوع گیاهــی در پارک جنگلی چیتگر 
می گوید: »اگر گونه هــای درختی متفاوتی در 
این جنگل وجود داشت، ممکن بود حمله آفت 
پوستخوارِ کاج صرفاً متوجه درختان کاج شود و 
باقی درختان )گونه های دیگر( در امان بمانند. 
اما حالا که طیف وسیعی از درختان چیتگر کاج 

هســتند، آن هم از نوع غیربومی، خطر طغیان 
آفت متوجه وسعت گســترده ای از این پارک 
است. طی مشــاهدات اخیر من، چیزی حدود 
چهل درصد از درختــان اقاقیا و کاج در پارک 

چیتگر آفت زده یا خشکیده اند.«
کم آبی، خطری مشترک 

برای زیست گیاهی و انسانی
عامل دیگری که در آســیب دیدن درختان 
پــارک جنگلی چیتگــر نقــش دارد، کمبود 
آب اســت و عملیات برج ســازی در حریم این 
محدوده نیز بر تشدید این معضل دامن می زند. 
عباس محمدی در توضیح این موضوع می گوید: 
»درخت کاج با همه سختی و مقاومتی که دارد، 
لازم است حداقل ســه یا چهار نوبت در سال 
آبیاری شــود. با بارگذاری اضافی جمعیت و به 
دنبال آن افزایــش مصرف آب در غرب تهران، 
چندســالی می شود که سهم آب پارک چیتگر 
را از رودخانه کرج قطع کرده اند. معضل کمبود 
آب تهران و برج سازی در منطقه چیتگر، نظام 
آبی را به کل بر هم زده و متأسفانه برداشت آب 
از چاه ها را افزایش داده اســت. چنین اقدامی 
سبب کاهش آبدهی چاه ها و درنهایت اتمام این 

منابع خواهد شد.«
بــا این وجود، مــا باز هم شــاهد عملیات 
ساختمانی در این منطقه هستیم و این عملیات 
خلاف قانون اســت؛ همانطور که شورای عالی 
شهرسازی و حتی ریاست جمهوری در چند ماه 
گذشــته اعلام کردند برج سازی در این منطقه 
باید متوقف شود. طبق مستندات، چاه های این 
منطقه در پنج ســال اخیر ۲۲۰ لیتر در ثانیه 
آبدهی داشت، اما این میزان در حال حاضر به 

۸۰ لیتر در ثانیه کاهش پیدا کرده است.
ادامه می دهد:  این کنشگر محیط زیســت 
»کمبــود آب در چیتگر، نه تنها یک مشــکل 
جدی برای ســاکنان آن اســت، بلکه زیست 

گیاهی منطقه را نیز تهدید می کند. 
درختان این منطقــه در اثر کم آبی ضعیف 
شــده اند و این ضعف، آنها را مستعد بیماری و 

آفت زدگی می کند.«
اصلاح بافت گیاهی 

راهی برای حفاظت از فضای سبز
داده های کارشناسی نشان می دهد که پارک 
چیتگر به لحاظ بافت گیاهی می بایست اصلاح 
شــده و تنوعی از درختان و درختچه ها در آن 

کاشته شود. 
با مشــورت کارشناســان محیط زیســت 
می توان گونه های مناسب تری مانند: داغداغان، 
شیرخِشــت، درختچه زرشــک، وَلیک و ... را 
در این پارک کاشــت و پرورش داد. محمدی 
با تأکید بر این موضــوع می گوید: »به منظور 
مدیریت این بحران، بهتر اســت که کاشــت 
تنــوع زیادی از گیاهان با تکیه بر طبع گیاهیِ 
خشکی پسند و بومیِ این منطقه، در دستور کار 

سازمان منابع طبیعی و شهرداری قرار گیرد.«
هم چنین او اضافــه می کند: »تا حد امکان 
از بارگــذاری جمعیتی در شــمال چیتگر به 
طور جدی خوددرای شــود؛ تهــران و به طور 
خاص غــرب تهران، اصــلًا ظرفیت این حجم 
از ساخت وســاز را ندارد و در صورت ادامه این 
روند، با یک بحران امنیتی در زمینه تأمین آب 
کشــور، تخریب بافت گیاهی، افزایش آلودگی 

هوا و تشدید ترافیک مواجه خواهیم شد.«

ســخنگوی ســازمان غذا و دارو با اشاره به تخلف برخی 
پلتفرم ها در فروش آنلایــن دارو بویژه داروهای غیرمجاز و 
ورود دســتگاه قضا به این موضوع، در عیــن حال از اقدام 
سازمان غذا و دارو برای تدوین آیین نامه ارسال غیرحضوری 
دارو به مصرف کننده نهایی و ابلاغ آن تا پایان امســال خبر 
داد. دکتر سجاد اسماعیلی در گفت وگو با ایسنا با تاکید بر 
اینکه طبق قوانین بالا دســتی تنها محل مجاز برای عرضه 
دارو بــه مصرف کننده، »داروخانه« اســت، گفت: به غیر از 
داروخانه هیچ محلی چه در فضای مجازی و چه پلتفرم های 
فروش آنلاین، مجاز به عرضه دارو به مصرف کننده نیستند 
و البته مسوولیت نظارت بر زنجیره تامین تا عرضه و مصرف 

دارو نیز بر عهده سازمان غذا و داروست.
وی بــه تخلف برخــی پلتفرم ها در فروش دارو اشــاره 
کرد و گفت:  متاســفانه برخی پلتفرم ها تخلفاتی در زمینه 
عرضــه دارو دارند و داروی غیر مجــاز را از محلی غیرمجاز 
و نامشــخص که ممکن است قاچاقچی یا شخص باشد، به 
دست مصرف کننده می رسانند. این درحالیست که همواره 

تاکید شده تنها محل عرضه دارو، داروخانه است.
اسماعیلی درباره داروهایی که بعضا توسط این پلتفرم ها 
به فروش می رســد، به ایســنا گفت: بعضا داروهایی مانند 
داروهای سقط جنین که برای سلامت مصرف کننده بسیار 
مضر اســت و البته مخالف قانون حمایت از جوانی جمعیت 
اســت و همچنین داروهایی که تداخــلات خطرناک دارند 
و مصرف آن برای بیمار مضر اســت، متاســفانه توسط این 

پلتفرم ها به فروش می رسد.
سخنگوی سازمان غذا و دارو با قدردانی از آنچه که »ورود 
جدی دســتگاه قضا به عرصه فروش دارو توسط پلتفرم ها و 
برخورد با آن« مطرح کرد، افزود: در زمینه فروش اینترنتی 
دارو و اصطلاحا دارورسانی درب منزل، سازمان غذا و دارو به 
هیچ عنوان مخالف دسترسی راحت مصرف کننده به داروی 
مورد نظر نیســت، اما این دسترسی باید بر اساس الزامات و 
پیوســت های مربوطه باشد؛ چراکه دارو یک کالای سلامت 

محور است و عرضه آنلاین نیز باید ضابطه مند باشد.
وی افزود: درهمین راســتا ســازمان غذا و دارو در حال 

تدوین و نهایی کردن آیین نامه ارســال غیرحضوری دارو به 
مصرف کننده نهایی است. به این ترتیب پس از آماده سازی 
زیرســاخت های مربوط به فناوری اطلاعات، دســتورالعمل 
مربوطه تا پایان ســال به تمامــی معاونت های غذا و داروی 
سراسر کشــور جهت اجرا ابلاغ خواهد شد تا به این ترتیب 

بتوانیم طبق قانون، نظارت کامل را بر زنجیره تامین و عرضه 
دارو داشته باشیم. سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: به این 
ترتیب با تقویت ابزارهای نظارتی، سازمان غذا و دارو می تواند 
بر اساس نظارت هوشمند، زنجیره را رصد کند و در صورت 

لزوم بتواند پاسخگوی مراجع مربوطه نیز باشد.

بهبهانهقطعدرختاندرپارکچیتگر

اشتباهی که از نیم قرن پیش دامنگیر فضای سبز چیتگر شد

سخنگویسازمانغذاودارواعلامکرد

آییننامهارسالغیرحضوریدارو،دردستتدوین

رئیس کل سازمان نظام پزشــکی به پرونده فوت نوزاد 
شــش ماهه در بیمارستان مفید تهران واکنش نشان داد و 
گفت: این پرونده هنوز به نظام پزشــکی ارجاع نشده است 
و مراحــل اولیه در پزشــکی قانونی در حال انجام اســت؛ 
ایندرحالیســت که قبل از بررسی تخصصی آن، برخوردها 
صــورت گرفته که جــای تامل دارد و با توجه به شــرایط 
نظام سلامت کشــور، این برخوردها ممکن است خطرناک 
و تحریک آمیز باشد و چرخه خدمت به مردم را دچار وقفه 
کند. به گزارش ایســنا، دکتر محمد رئیس زاده در حاشیه 
افتتاحیه دومین رویداد آموزشی سازمان نظام پزشکی که 
در سالن همایش های رازی برگزار شد، درباره فوت نوزاد ۶ 
ماهه در بیمارستان مفید تهران، گفت: هر فوتی به خصوص 
فوت یک نوزاد برای جامعه پزشکی تاسف برانگیز است و ما 

بیشتر از هر کسی ناراحت می شویم .
او تاکید کرد: اگر قصور و تاخیری در حضور کســی که 
باید در مکانی می بوده رخ داده باشد هم قابل قبول نیست 
و مانند هر پرونده پزشکی باید در مراجع تخصصی بررسی 
شــود. پرونده های فوتی در هر بیمارستانی کاملا تخصصی 

اســت و باید با هرکسی که قصور، تاخیر یا کوتاهی داشته 
است برخورد شود؛ هیچکس در هیچ مقامی در هیچ مکانی 

از قصور دفاع نمی کند.
رئیس زاده ادامه داد: نکته مهم دیگر این اســت که در 
برخورد با این پرونده ها باید خردورزی را رعایت کرد. شکل 
برخورد باهمکاران ما در مراحل اولیه و بازپرسی واقعا قابل 
دفاع نیســت و جای گله مندی دارد. بیمارستان مفید یکی 
از بیمارستان های اثرگذار و بسیار شلوغی است که خدمات 
بســیار زیادی در روز به بالغ بــر ۱۰۰۰ نفر ارائه می دهد و 
می دانیم کار برای مراجعین کودک و نوزاد بسیار دشوارتر از 
بالغین است و همکاران ما در این مرکز با مجاهدت و عشق 

به بچه ها کار می کنند .
وی تاکید کــرد: اینکه به دلیل فوت یک نوزاد که همه 
از آن متاسف هستیم بخواهیم بدترین برخوردهای ممکن 
را در مرحله بازپرســی اولیه با همکاران پزشــک داشــته 
باشــیم، باعث آزردگی خاطر جامعه پزشــکی می شود که 
البتــه این موضوع هم اصلا روال معمول دســتگاه قضایی 
نیست و ارتباطات خوبی با دستگاه قضا بویژه در دوره اخیر 

داشته ایم؛ اما این مورد و کج سلیقگی که اعمال شده است 
باعث جریحه دار شدن همکاران ما در این شرایط دشواری 
شد که ما بیش از هرچه نیاز به تزریق روحیه امید و نشاط 

به جامعه پزشکی داریم.
وی افزود: از همکاران قوه قضائیه می خواهیم از اینگونه 
برخوردهــا جلوگیری کننــد البته این اصلا بــه این معنا 
نیســت که نباید با قصور یا تخلف برخورد کرد. حتما باید 
در هیئت های تخصصی نظام پزشکی و پزشکی قانونی این 
موضوع بررسی شده و درصورت وجود قصور برخورد شود. 
پرونده ها به دقت بررسی می شود و عمدتا هم تمایل به نفع 

بیمار است.
رئیس زاده افزود: این پرونده هنوز به نظام پزشکی ارجاع 
نشده است و مراحل اولیه در پزشکی قانونی در حال انجام 
است اما اصلا قبل از بررسی تخصصی آن برخوردها صورت 
گرفته که جای تامل دارد و با توجه به شــرایط بهداشــت 
و درمان کشــور ایــن برخوردها ممکن اســت خطرناک و 
تحریک آمیز باشــد و چرخه خدمت به مردم را دچار وقفه 
کند که لازم اســت مسئولین هوشــمندی لازم را داشته 

باشند. رئیس سازمان نظام پزشکی تصریح کرد: همچنین 
لازم اســت مطالبــات همکاران نظام ســلامت را به موقع 
پرداخت کنند و مایه آســودگی خاطر آنها را فراهم کنند. 
وقتی پرســتاری در چنین بیمارستان شلوغی ارائه خدمت 
می کند واقعا حق مطلب این نیســت که پرداخت با تاخیر 
داشته باشــد و معوقات انباشته شود. دوستان ما در وزارت 
بهداشت و دانشگاه های علوم پزشکی زحمت می کشند اما 
باید سازمان برنامه و بودجه هم کمک کند که مطالبات به 
موقع پرداخت شود تا همکاران با طیب خاطر خدمت کنند.
او تاکید کرد: درباره ابعاد این پرونده با اینکه در جریان 
کامل اتفاقات هستم اما نمی توانم اظهارنظر کنم. باید مراجع 
تخصصی نظر دهند ولی اگر تاخیری صورت گرفته باشــد 

باید برخورد شود امادوستان حقوقی باید نظر دهند.
رئیس کل سازمان نظام پزشکی گفت: اینکه در مرحله 
بازپرســی خبرنگار در کنار بازپرس قرار گیرد و از همکاران 
ما با آن وضعیت نامناسب عکس بگیرد اصلا قانونی است؟ 
آیا اینکه عکس ها در مرحله بازپرســی که هنوز اتهام ثابت 

نشده، منتشر شود درست است؟

واکنشنظامپزشکیبهپروندهفوتنوزاد۶ماههدربیمارستانمفیدتهران

آگهی 
 شــهرداری گرمدره در نظر دارد نســبت بــه واگذاری 
۱- تجدید مزایده اجاره یک باب ســاختمان ۲- مناقصه انجام 
بیمه درمان گروهی )تکمیلــی- عمر و حادثه( برای ۵۴۸ نفر 
3- تجدید مناقصه اجرای عملیات لکه گیری آسفالت و ترمیم 
نوارهای حفاری ۴- تجدید مناقصه خرید غذا از طریق برگزاری 
تشــریفات قانونی مناقصه/ مزایده و انتخــاب پیمانکار واجد 
صلاحیت اقدام نماید. مقتضی اســت در صورت تمایل جهت 
شرکت در مناقصه/مزایده به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

سامانه )ستاد( مراجعه نمایید.
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شهرداری گرمدره 

آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

برابــر رای شــماره ۱۴۰۲۱۱۴۴۰۶۲۷۱۰۰۰۰93 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
ذبیح اله شریفی خواه فرزند کربلائی علی در ششدانگ یک باب ساختمان مساحت 
9۵/۱۶ مترمربع قسمتی از پلاک ۱۲۱۰ فرعی از ۲ اصلی بخش 9 واقع در ابوطالب 
۲۵ خیابان ۲۰ متری پلاک ۱۱۶ متعلق به خود متقاضی )ســهم مشاعی خودش( 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است درصورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
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آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیف
وضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

نظر به دستور مواد ۱ و 3 قانون تعیین و تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
۱39۰/۰9/۲۰ و برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰3۰۶۲۷۱۰۰3۱۷۸ مورخ ۱3۴۰۲/۰۷/3۰ هیات موضوع 
ماده یک قانون مذکور تصرفات متقاضی خانم فاطمه شــیردل نســبت به ششدانگ یک محوطه 
مشــتمل بر بنا به مساحت ۱۴9/۶۴ مترمربع قســمت از پلاک شماره ۸۱ فرعی از باقیمانده ۱۸۱ 
اصلی واقع بخش 9 مشــهد، خریداری از محل مالکیت سهم مشاعی از اقای محمود صابری تایید 
گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی و ماده ۱3 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق روزنامه 
محلی و کثیرالانتشار و در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتی که اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشند از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ 
الصاق در محل به مدت دوماه اعتراض خود را به اداره  ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ 
نمایند، معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این 
صورت اقدام ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است، و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت 
مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
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رئیس ســازمان وظیفــه عمومی فراجا بــا بیان اینکه 
مشــمولان غایب امکان بهره مندی از تســهیلات بانکی را 
نخواهند داشــت، گفت: تمامی پلیس هــای تخصصی به 
اطلاعات مشمولان غایب دسترســی داشته و این افراد به 

صورت سیستمی به وظیفه عمومی معرفی می شوند.
به گزارش ایسنا، سردار تقی مهری در همایش سراسری 
سازمان وظیفه عمومی فراجا که با حضور جانشین فرمانده 
فراجا برگزار شــد، گفت: ســبک مدیریتی سازمان وظیفه 
عمومی در سراســر کشور سبک خدمتگزاری به مشمولان 
و خانواده های آنان اســت. هدف از  اجــرای این همایش 
اجرای بهتر قوانین و مقــررات، بهره مندی از نقطه نظرات 

کارشناسی معاونان در استان ها، احصاء و چاره اندیشی برای 
رفع نقاط ضعف و تقویت نقاط قوت و درنهایت برنامه ریزی 

برای ارائه خدمات بهتر در سال ۱۴۰3 است.
رئیس ســازمان وظیفه عمومی فراجا بــا بیان اینکه از 
ابتدای انقلاب اســلامی در ســال ۵۷ تاکنون حدود ۱۸.۵ 
میلیون نفر از جوانان کشــور برای تامین امنیت کشور به 
نیروهای مســلح اعزام شــده اند، افزود: مهم ترین ماموریت 

ســازمان وظیفه عمومی تامین و اعزام کارکنان وظیفه به 
سازمان های نیروهای مســلح است و در این راستا تاکنون 
۸۵ درصــد از موالید ذکور کشــور وضعیت خدمتی خود 
را تعییــن تکلیف کرده اند. مهری با بیان اینکه در هشــت 
ماهــه اخیر یــک میلیون و ۲۰۰ هــزار معافیت تحصیلی 
صادر شــده اســت، گفت: از دیگر ماموریت های ســازمان 
وظیفه عمومی رســیدگی بــه درخواســت های معافیت، 

خروج از کشــور، صدور کارت های معافیت و پایان خدمت 
و استعلام درخواست هاســت. وی ادامه داد: از اهداف مهم 
سازمان وظیفه عمومی ارتقاء سطح هوشمندسازی خدمات 
به مشــمولان و خانواده های آنان در بســتر اینترنت است. 
در همین راســتا نیز از ابتدای ســال تاکنون چهار میلیون 
خدمت الکترونیکی در ســازمان وظیفه عمومی در سراسر 
کشــور به مشــمولان و خانواده های آنان ارائه شده است. 
همچنین یکی دیگر از خدمات سازمان وظیفه عمومی ارائه 
خدمات مشاوره ای از طریق سامانه تلفنی سازمان به شماره 
۰9۶۴۸۰ اســت و در هشــت ماهه اخیر حدود 3۴۰ هزار 

مشاوره به مشمولان و خانواده های آنان ارائه شده است.

رئیسسازمانوظیفهعمومیفراجاخبرداد

ممنوعیتارائهتسهیلاتبانکیبهمشمولانغایبسربازی

برنامههایبرجمیلادبرایروزدانشجواعلامشد
دانشجویان به مناسبت روز دانشجو می توانند با ارائه کارت دانشجویی بصورت 

رایگان از برج میلاد بازدید کنند.
به گزارش ایســنا، روابط عمومی برج میلاد ضمن گرامیداشت روز دانشجو و 
با زنده نگه داشتن یاد شــهدای عزیز دانشجو و تبریک به دانشجویان بصیر که 
با پویایی همیشگی در فکر و اندیشه، انگیزه ای قدرتمند و مقدس برای رسیدن 
به هدف و تلاشــی مستمر و خستگی ناپذیر را جهت افق روشن میهن اسلامی 
بکار بسته اند، اعلام می دارد: به مناسبت این روز، امروز ۱۶ آذر تمامی دانشجویان 
می توانند با ارائه کارت دانشجویی بصورت رایگان از مجموعه گردشگری و تفریحی 
برج میلاد از ســاعت 9 الی ۱۶ بازدید به عمل آورند. همچنین به مناسبت روز 
دانشجو مسابقات »ریتد شطرنج« برگزار می شود. بر اساس گزارش روابط عمومی 
برج میلاد، این مسابقات امروز ساعت ۱۵ الی ۲۱ در برج میلاد برگزار می شود و 

به برگزیدگان جوایز نقدی و غیر نقدی اهدا می شود.

شهری


